
Dz-07.0021.3.2023 

Protokół nr 52/2023 

z LII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 15 marca 2023 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności oraz goście. Obrady odbyły się w siedzibie Rady Dzielnicy VII przy ul. Prusa 18 

w Krakowie. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 16 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył LII sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że nie wpłynęły żadne 

wnioski o wprowadzenie projektów uchwał do porządku obrad sesji z odstąpieniem od 

wymogu określonego w par. 27 ust. 3 i 5 Statutu Dzielnicy VII Zwierzyniec. Nikt z sali 

również nie zgłosił propozycji zmiany porządku obrad. 

W zaistniałej sytuacji Rada przystąpiła do realizacji porządku obrad zgodnie z projektem. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LI sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec, odbytej  sesji Rady 

Dzielnicy odbytej 21 lutego 2023 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki 

nr 478/1 obr. 53 jednostka ewidencyjna Krowodrza w rejonie ul. Powstania 

Styczniowego – projektodawca Zarząd (druk nr 501, referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Miasta Krakowa 

w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Kraków ograniczeń w godzinach 

nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży – projektodawca Zarząd (druk nr 502, referuje Szczęsny Filipiak). 

6. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2023 – projektodawca Zarząd (druk nr 

503, referuje Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/432/2022 z dnia 12 lipca 2022 r. 

z późn. zm. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VII Zwierzyniec na rok 2023 – projektodawca Zarząd (druk nr 504, referuje Szczęsny 

Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2023-2024 – projektodawca Zarząd (druk nr 505, 

referuje Szczęsny Filipiak).. 

9. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 



Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z LI sesji Rady Dzielnicy 

VII, odbytej w dniu 21 lutego 2023 roku, nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co jest 

równoznaczne z ich przyjęciem. 

W trakcie procedowania 3. punku porządku obrad na salę obrad przybyli radni Krzysztof 

Jakubowski i Paweł Kajfasz. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 

478/1 obr. 53 jednostka ewidencyjna Krowodrza w rejonie ul. Powstania Styczniowego 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. Przedstawił on również 

autopoprawkę do projektu, o treści: 

W podstawie prawnej do uchwały skrót: „Mał.” zastępuje się słowem: „Małopolskiego”. 

W dyskusji głos zabrali: Julia Mach, Szczęsny Filipiak, Grzegorz Bała. 

Poprawka do projektu została uchwalona jednomyślnie – 18 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia w drodze bezprzetargowej działki nr 478/1 obr. 

53 jednostka ewidencyjna Krowodrza w rejonie ul. Powstania Styczniowego została 

uchwalona stosunkiem głosów: 13 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się (Uchwała 

nr LII/490/2023). 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Miasta Krakowa 

w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Kraków ograniczeń w godzinach nocnej 

sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. Zgłosił on również poprawkę do 

projektu, o treści: 

W podstawie prawnej do uchwały skrót: „Mał.” zastępuje się słowem: „Małopolskiego”. 

W dyskusji głos zabrali: Szczęsny Filipiak, Krzysztof Kwarciak, Tomasz Jakubowski, 

mieszkanka, Maciej Tumidajski, Szczęsny Filipiak, Marek Sikora, Paweł Kowalski, Julia 

Mach, Jakub Markowski, Jerzy Milej, Witold Górny. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 20 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały Rady Miasta Krakowa 

w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miejskiej Kraków ograniczeń w godzinach 

nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

sprzedaży została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się 

(Uchwała nr LII/491/2023). 

W trakcie procedowania 5. punku porządku obrad na salę obrad przybyli radni Witold Górny 

i Paweł Kowalski. 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2023 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. Zgłosił on również poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

1/ W § 1. w drugiej tabelce zmienia się zapis: 

Zespół Szkół Ogólnokształcących nr (dla SP 19) – wymiana dachu na wiacie śmietnikowej 

oraz remont chodnika przy szkole 

na zapis następujący: 



Zespół Szkół Ogólnokształcących nr (dla SP 19) – remont wiaty śmietnikowej oraz remont 

chodnika przy szkole 

2/ W § 2. w drugiej tabelce zmienia się zapis: 

RKS Juvenia – zakup strojów sportowych 

na zapis następujący: 

RKS Juvenia – zakup sprzętu sportowego (stroje) 

3/ Dopisuje się nowy paragraf, jako 4. z kolei, w brzmieniu: 

Zmniejsza się wysokość środków o kwotę 5 000 zł na zadaniu przyjętym uchwałą 

nr XLIV/432/2022 z dnia 12 lipca 2022 r. do kwoty jak w tabeli poniżej: 

C) ROBOTY BUDOWLANE W ZAKRESIE DRÓG 

WEWNĘTRZNYCH ORAZ DRÓG GMINNYCH KLASY 

DOJAZDOWEJ 

Kwota 

w zł 

Jednostka 

realizująca 

ul. Korzeniaka (odcinek od Zespołu Placówek Oświatowych 

SCHERZO do wielofunkcyjnego boiska w Olszanicy) - budowa 

chodnika po stronie zachodniej (WPF: 2022 - rozpoczęcie 

dokumentacji projektowej 0 zł, 2023 - dokończenie dokumentacji 

projektowej 95 000 zł, 2024 - realizacja zadania 500 000 zł) 

95 000 ZDMK 

a pozyskane środki w kwocie 5 000 zł przeznacza się na nowe zadanie, zgodnie z tabelą 

poniżej: 

I) DZIELNICOWY PROGRAM WSPIERANIA DZIAŁALNOŚCI 

MIEJSKICH SZKÓŁ I PLACÓWEKOSWIATOWYCH, KULTURY, 

SPORTU, POMOCY SPOŁECZNEJ I ZDROWIA 

Kwota 

w zł 

Jednostka 

realizująca 

Sprzątanie Zwierzyńca w ramach akcji „Czysta Polska” – 

współfinansowanie wydarzenia 5 000 
CK Dworek 

Białoprądnicki 

4/ Dotychczasowy § 4. Staje się § 5. 

5/ W uzasadnieniu do uchwały dopisuje się kolejny punkt, o treści: 

Ad § 4.  

Nowe zadanie wskazuje się po otrzymaniu od realizatora, tj. Zarządu Dróg Miasta Krakowa, 

oświadczenia o niewydatkowaniu środków na zadanie dotyczące budowy chodnika przy 

ul. Korzeniaka. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Krzysztof Kwarciak, Paweł Kowalski, Szczęsny 

Filipiak. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 20 głosami za. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2023 została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za 

(Uchwała nr LII/492/2023). 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/432/2022 z dnia 12 lipca 2022 r. z późn. 

zm. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII 

Zwierzyniec na rok 2023 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Poprawki do projektu uchwały zgłosili: Szczęsny Filipiak, Iwona Kubacka, Marek Sikora 

i Witold Górny. 



Poprawka Szczęsnego Filipiaka: 

1/ 1/ W § 1 uchwały w miejsce słów: „rok 2022” wpisuje się słowa: „rok 2023”. 

2/ W załączniku do uchwały w wierszach określających dziedziny A) B), C) itd. wpisuje się 

kwoty wynikające z zadań, o ile takie zadania zostały wskazane:  

A) 97 000 

C) 370 377 

E) 23 000 

F) 10 000 

G) 31 000 

I) 82 000 

3/ W załączniku do uchwały w punkcie I) w ostatnim wierszu tabeli w miejsce słów: 

„MOO/SP 31” wpisuje się słowa: „MCOO/SP 31”. 

Poprawka Iwony Kubackiej: 

W załączniku do uchwały dopisuje się nowe zadanie, zgodnie z tabelą poniżej: 

D) ROBOTY BUDOWLANE ZWIĄZANE Z LOKALNĄ 

INFRASTRUKTURĄ SPORTOWA I REKREACYJNĄ 
Kwota 

w zł 

Jednostka 

realizująca 

Kompleks boisk sportowych w Olszanicy – konserwacja boiska 3 000 ZIS 

Kwota przeznaczona na zadanie pn. Remonty dróg i chodników realizowane przez firmę 

utrzymania bieżącego do wyczerpania środków finansowych na terenie Dzielnicy VII według 

kolejności wskazanej przez Dzielnicę (zadanie istniejące) zostaje obniżona do wysokości 

367 377 zł. 

Poprawka Marka Sikory: 

W § 1 litera E) LOKALNE WYDARZENIA: OŚWIATOWE, KULTURALNE, SPORTOWE 

I REKREACYJNE do zadania „Bieg Śladami panien Zwierzynieckich” dodaje się 5 000 zł, 

zdjęte z zadania „Remont chodników” 

Poprawka Witolda Górnego: 

W lit. A) w zadaniu „”Przedszkole nr 9 – remont schodów i pochylni” przyznaną kwotę 

zwiększa się do 70 000 zł. Brakujące 10 000 zł pochodzi z obniżenia kwoty na zadaniu 

„Remonty chodników”. 

W załączniku do uchwały dopisuje się nowe zadanie, zgodnie z tabelą poniżej: 

 K) KOMUNIACJA Z MIESZKAŃCAMI DZIELNICY Kwota 

w zł 

Jednostka 

realizująca 

Mapa Dzielnicy VII Zwierzyniec - dodruk 4 000 ZSO nr 18 

Kwota przeznaczona na zadanie „Remonty dróg i chodników” (zadanie istniejące) zostaje 

obniżona o ww. kwotę. 

W dyskusji głos zabrali: Marzena Garzeł, Paweł Kowalski, Julia Mach, Witold Górny, Marcin 

Kapusta, Szczęsny Filipiak. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została uchwalona jednomyślnie – 20 głosami za. 

Poprawka Iwony Kubackiej została uchwalona jednomyślnie – 20 głosami za. 

Poprawka Marka Sikory została uchwalona stosunkiem głosów: 18 głosami za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się. 



Poprawka Witolda Górnego została uchwalona stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XLIV/432/2022 z dnia 12 lipca 2022 r. z późn. 

zm. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII 

Zwierzyniec na rok 2023 została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (Uchwała nr 

LII/493/2023). 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2023-2024 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Krzysztof Jakubowski i Krzysztof Kwarciak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec 

do realizacji w latach 2023-2024 została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (Uchwała nr 

LII/494/2023). 

Ad 9. 

Szczęsny Filipiak poinformował o zaproszeniu wystosowanym przez Muzeum Krakowa do 

Rady Dzielnicy o włączenie się w organizację 17. Dni Pamięci Ofiar Gestapo; dodatkowej 

informacji w tej sprawie udzieliła Marzena Garzeł. 

Marek Sikora poinformował, że tegoroczna edycja Biegu Śladami Panien Zwierzynieckich 

odbędzie się 20 maja. 

Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że szkolenie z zakresu planowania przez Rady Dzielnic podziału środków, 

jak również specyfiki planowania, realizacji i sprawozdawczości Budżetu Miasta Krakowa 

oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej zostanie przygotowane i przeprowadzone dla 

członków rad dzielnic następnej kadencji, 

 zwrócił się do zebranych z pytaniem, co sądzą o propozycjach dotyczących podwyżek cen 

biletów komunikacji miejskiej; swoje opinie wyrazili: Krzysztof Kwarciak, Jakub 

Markowski, Marek Sikora, Marcin Kapusta, Tomasz Jakubowski, Paweł Kowalski. 

Marcin Kapusta zapytał, jak wygląda sprawa z poszerzeniem zieleńca przy ul. Włóczków, 

w związku z rozpoczęciem remontu chodnika. Wyjaśnień udzielił Witold Górny. W dyskusji 

głos zabrał również Paweł Kajfasz. 

Paweł Kowalski zwrócił uwagę na potrzebę doświetlenia przejść dla pieszych i przejazdów na 

al. Focha. 

Krzysztof Kwarciak zauważył, że podobny problem występuje również na ul. Królowej 

Jadwigi. W dyskusji głos zabrali Tomasz Jakubowski, Szczęsny Filipiak, Krzysztof 

Kwarciak. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.40 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 


